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عراقچی: گفتوگوی غیر مستقیم ایران و آمریکا سازنده بود/ شنبه ۳۰ فروردین؛ دور دوم
مذاکرات

وزیر امور خارجه گفت: دور اول گفتگوهای غیر مستقیم میان ایران و آمریکا جلسه سازندهای بود و در محیط آرام و

محترمانه انجام شد و شنبه آینده دور دوم برگزار میشود.

وزیر امور خارجه گفت: دور اول گفتگوهای غیر مستقیم میان ایران و آمریکا جلسه سازنده ای بود و در محیط آرام و محترمانه انجام
شد و شنبه آینده دور دوم برگزار می شود.

به گزارش خبرنگار مهر، سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه کشورمان با اشاره به برگزاری دور اول گفتگوهای غیرمستقیم با
هیئت مذاکره کننده آمریکایی گفت: حدود دو ساعت و نیم گفتگوهای غیر مستقیم را به همت و زحمت وزیرخارجه عمان داشتیم.

میان دو هیئت در حال رفت و آمد بودند و حدود ۴ بار این رفت و آمد انجام شد.

وی گفت: به عنوان جلسه اول جلسه سازنده ای بود و در محیط آرام و محترمانه انجام شد. شنبه آینده دور دوم برگزار می شود.

وزیر امور خارجه عنوان کرد: هیچ زبان غیر مناسب به کار گرفته نشد و طرفین تعهد خود را برای پیشبرد این گفتگوها تا رسیدن به
توافقی که مطلوب دو طرف باشد و از موضع برابر صورت بگیرد، نشان دادند.

وی افزود: نه ما و نه طرف مقابل خواهان مذاکره بی حاصل و به اصطلاح گفتگو برای گفتگو و مذاکره فرسایشی نیستیم. این کار
آسانی هم قطعاً نخواهد بود چرا که نیاز به اراده لازم از هر دو طرف دارد. طرف مقابل تلاش زیادی کرد تا اراده خود را برای رسیدن

به یک توافق عادلانه نشان دهد.

وزیر خارجه در پاسخ به این سوال که آیا گفتگوهای شنبه آینده هم در چنین سطحی خواهد بود، بیان کرد: بله در همین سطح
برگزار می شود، اما ممکن است محل آن در جای دیگری باشد اما به میزبانی عمان خواهد بود.

وی در مورد جدول زمانی برای گفتگوها، ادامه داد: امروز فضای جلسه به گونه ای بود که استمرار را تضمین می کرد. در جلسه
بعدی سعی می کنیم وارد دستور کار مذاکرات شویم که در کنار خود یک جدول زمانی هم خواهد داشت. مهم محتوا است و
اینکه بر چه مبنایی مذاکره کنیم. در این جلسه امروز به مبنای مذاکراتی خیلی نزدیک شدیم. اگر در زمان آینده بتوانیم مبنا را

قطعی کنیم، می توانیم بر اساس آن گفتگو کنیم.

عراقچی در مورد گفتگو وی و «ویتکاف» در زمان ترک محل گفتگو با حضور وزیر خارجه عمان اظهار داشت: امر معمولی بود در
هنگام خروج دو هیئت با هم برخورد داشتند و چند دقیقه ای گفتگو کردیم. این امر پذیرفته شده ای است. ما در برخورد با دیپلمات
های آمریکایی همیشه نزاکت دیپلماتیک را رعایت کردیم و این بار هم در همان حد یک صحبت اولیه و سلام و علیک انجام شد و

بعد محل را ترک کردیم و چیز فوق العاده ای نبود.
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